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Kimmao Chhouk
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HACKLER Sambath Pich Sovanna SIN Travis Michael FARR Vannarith Toch

Vincent De Wilde d Estmael William Smith Bophana Ros Hyuree KIM Kang Jin
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Vuthy Huot Knut Rosandhaug Milan JOVANCEVIC Rajeev Kumra San Kim Tony
Kranh

Rada Sann Sotheavy Sour Hyuree KIM Bophana Ros

Pre Trial Chamber s Notice to the Office of Administration and the Parties in Case

File ~ 003 07 09 2009 ECCC OCIJ PTC35

From

Sent

To

Cc

Subject

Case File ~ 003 07 09 2009 ECCC QCIJ PTC35

Pre Trial Chamber’s Notification to the Parties and the Office of Administration

The Pre Trial Chamber hereby informs the Parties and the Office of Administration that pursuant to

Internal Rules 77 3 77 5 and 77 6 the Chamber will conduct a hearing in Case No 003 07 09

2009 ECCC OCIJ PTC35 in relation to the International Co Prosecutor’s Appeal of the Order

Dismissing the Case against MEAS Muth D266 2 the National Co Prosecutor’s Appeal against the

International ~~ Investigating Judge’s Closing Order in Case 003 D267 3 and MEAS Muth’s Appeal

against the International ~~ Investigating Judge’s Indictment D267 4 in the main courtroom on

Wednesday 27 November 2019 Thursday 28 November 2019 and Friday 29 November 2019

A scheduling order with the timetable for the hearing will be issued in due course
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Dossier n° 003 07 09 2009 ECCC QCIJ PTC35

Notification de la Chambre préliminaire aux Parties et au Bureau de l’administration

Par la présente la Chambre préliminaire informe les Parties et le Bureau de l’administration qu’en

application des règles 77 3 77 5 et 77 6 du Règlement intérieur la Chambre tiendra une audience

dans le dossier n° 003 07 09 2009 ECCC OCIJ PTC35 concernant l’Appel du co procureur

international contre l’Ordonnance de non lieu en faveur de MEAS Muth D266 2 l’Appel de la co

procureure nationale contre l’Ordonnance de clôture du co juge d’instruction international dans le

dossier n° 003 D267 3 et l’Appel de MEAS Muth contre la décision de renvoi en jugement rendue

par le co juge d’instruction international D267 4 dans la salle d’audience principale les mercredi 27

novembre 2019 jeudi 28 novembre 2019 et vendredi 29 novembre 2019

Une ordonnance portant calendrier précisant le déroulement de l’audience sera rendue en temps

opportun
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